



## 税务快讯之美国税改系列 最新出炉：参议院通过其税改提案



Making another century of impact  
德勤百年庆 开创新纪元

12月2日，美国参议院以51票对49票，通过了它的税改法案。下周初，参众两院和解委员会，将会开始对众议员和参议院法案之间的分歧进行和解。

### 联系方式

如果您需要了解美国税改的最新动态，对您企业的影响以及所需要的应对措施，欢迎联系德勤中国的美国税改专项服务小组成员：

#### 戴维 David Allgaier

合伙人

电话：+86 21 6141 2788

电邮：dallgaier@deloitte.com.cn

#### 史埃文 Ivan Strunin

德勤国际税务中心（亚太区）总监

电话：+852 2852 6783

电邮：istrunin@deloitte.com

#### 林嘉雪 Sharon Lam

合伙人

电话：+852 2852 6536

电邮：shalam@deloitte.com.hk

#### 张志越 Julie Zhang

总监

电话：+86 21 6141 1227

电邮: [julzhang@deloitte.com.cn](mailto:julzhang@deloitte.com.cn)

## 罗薇 Jean Luo

高级经理

电话: +86 10 8520 7605

电邮: [jealuo@deloitte.com.cn](mailto:jealuo@deloitte.com.cn)

## 往期回顾

或将深刻改变美国及国际税收领域规则的美国税改进程如何? 对赴美投资及跨境经营有何影响? **【德勤税务快讯之美国税改系列】** 将及时与您分享我们的专业解读。点击浏览往期内容, 并请关注更多后续进展。

- 11月29日 — [【德勤税务快讯之美国税改系列】美国税改法案近期快讯](#)

## 了解更多

欢迎点击浏览[税务新闻与观点——国会山快讯](#), 获悉由德勤美国华盛顿特区税收政策团队撰写的最新进展 (仅限英文版)。



Deloitte (“德勤”) 泛指一家或多家德勤有限公司 (即根据英国法律组成的私人担保有限公司, 以下称“德勤有限公司”), 以及其成员所网络和它们的关联机构。德勤有限公司与其每一家成员所均为具有独立法律地位的法律实体。德勤有限公司 (又称“德勤全球”) 并不向客户提供服务。请参阅[关于德勤](#)中有关德勤有限公司及其成员所更为详细的描述。

### 隐私

感谢您对德勤中国服务的关注。德勤中国希望可以继续使用您的个人资料 (特别是姓名及联系信息), 以向您发送市场和政策最新动态, 以及由德勤中国举办、赞助或宣传之研讨会及其他活动的邀请函。如您日后不希望收到由德勤中国发出的信息, 请回复电邮并在邮件主题栏中填上“Unsubscribe”。

如欲更新您的个人资料, 请[点击](#)此处。

德勤中国泛指德勤 • 关黄陈方会计师事务所 (香港)、德勤 • 关黄陈方会计师事务所 (澳门)、德勤华永会计师事务所 (特殊普通合伙) (中国大陆) 以及其于香港、澳门及中国大陆从事业务之关联机构。

本通信中所含内容乃一般性信息, 任何德勤有限公司、其成员所或它们的关联机构 (统称为“德勤网络”) 并不因此构成提供任何专业建议或服务。任何德勤网络内的机构均不对任何方因使用本通信而导致的任何损失承担责任。

© 2017 德勤 • 关黄陈方会计师事务所 (香港)、德勤 • 关黄陈方会计师事务所 (澳门)、德勤华永会计师事务所 (特殊普通合伙) (中国大陆) 版权所有 保留一切权利。

如您日后不希望收到关于该话题的信息, 请回复电邮并在邮件主题栏中填上“取消订阅”。

# Deloitte.



## Tax Newsflash on US Tax Reform

### Senate passes tax bill



Making another century of impact  
德勤百年庆 开创新纪元

December 2, 2017 - the Senate Act passes the full Senate with a vote of 51-49. Tax reform now moves to a conference committee, expected to begin early next week, where the differences between the House Act and the Senate Act will be reconciled.

#### Contact list

Please contact any of Deloitte China's US Reform Task Force members below for more information, and how it may impact your business and what you should be doing now.

#### David Allgaier

Partner  
+86 21 6141 2788  
dallgaier@deloitte.com.cn

#### Ivan Strunin

Director, AP ICE  
+852 2852 6783  
istrunin@deloitte.com

#### Sharon Lam

Partner  
+852 2852 6536  
shalam@deloitte.com.hk

#### Julie Zhang

Director  
+86 21 6141 1227  
julzhang@deloitte.com.cn

#### Jean Luo

Senior Manager  
+86 10 8520 7605  
jealuo@deloitte.com.cn

## Archives

How is the US tax reform progressing? How will this significant reform impact US inbound investment and cross-border businesses? **【Deloitte Tax Newsflash on US Tax Reform】** shares with you our professional insights. Check out the archives below and stay tuned for more updates.

- Nov 29 - [【Deloitte Tax Newsflash on US Tax Reform】  
Current status](#)

## Read more

Check out [Tax News & Views – Capitol Hill briefing](#) to access the latest developments published by Deloitte US's Tax Policy Group in Washington DC.



Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee ("DTTL"), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") does not provide services to clients. Please see [About Deloitte](#) for a more detailed description of DTTL and its member firms.

### Privacy

Thank you for your interest in Deloitte China services. Deloitte China would like to continue to use your personal information (in particular name and contact details) for the purpose of sending you marketing and regulatory updates, invitations to seminars and other events organized, sponsored or promoted by Deloitte China. If you do not wish to receive further communications from Deloitte China, please send a return email to the sender with the word "Unsubscribe" in the subject line.

If you would like to update your personal information, please click [here](#).

Deloitte China refers to Deloitte Touche Tohmatsu in Hong Kong, Deloitte Touche Tohmatsu in Macau, Deloitte Touche Tohmatsu Certified Public Accountants LLP in the Chinese Mainland and their respective affiliates practising in Hong Kong, Macau and the Chinese Mainland.

This communication contains general information only, and none of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, its member firms, or their related entities (collectively the "Deloitte Network") is by means of this communication, rendering professional advice or services. None of the Deloitte Network shall be responsible for any loss whatsoever sustained by any person who relies on this communication.

© 2017 Deloitte Touche Tohmatsu in Hong Kong, Deloitte Touche Tohmatsu in Macau, and Deloitte Touche Tohmatsu Certified Public Accountants LLP in the Chinese Mainland. All rights reserved.

To no longer receive emails about this topic please send a return email to the sender with the word "Unsubscribe" in the subject line.